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Møteprotokoll - Ungdomsrådet 6. november 2013 

 
Tid og sted:  kl. 12.00 – 14.15, Møteplassen, Skibotn samfunnshus 
 
Tilstede: Tim Fonacier, Amalie Naimak, Anne Marte Hansen, Tonje Nilsen, Elena 

Stenberg Nilsen, Vebjørn Karvonen. 
 
Forfall: Ingen 
 
Vara: Ingen 
 
Merknader: Ordfører Sigmund Steinnes var invitert til møtet og deltok under 

behandling av sak 29/13 og 30/13. 
 
 
26/12   Orienteringssaker 
 

a. Økonomistatus ungdomsrådet 
b. Representasjon til RUST – avklaring 
c. Eventuelt 
 
 
Behandling: 
 
I tillegg blei det orientert om: 
 
d. Ungdommens fylkesting 11. – 13. oktober 2013 v/ Vebjørn og Tim 
e. RUST-møte 4. november 2013 v/ vebjørn 
f. Facebook-siden 
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Sakene tatt til orientering 
 
Vedtak: Sakene tatt til orientering 
 
 
27/13   Behovsundersøkelse – innføring av skolematordning i Storfjord kommune 

 
I møte 19.12.12 i sak 99/12 gjorde kommunestyret flg. vedtak: 
 

Storfjord kommune utreder innføring av et tilbud om skolemat for alle klassetrinn 

ved Hatteng og Skibotn skole. (Prosjekt sunn skolemat) Utredes til kommunestyret 

19. juni 2013. 

 
I påvente av avklaring om skolestruktur som ble vedtatt i juni, er saka gjenopptatt 
høst 2013. 
 
Styre for Oppvekst og kultur har i møte onsdag 11.9 bedt om at flg. blir gjort før 
saka behandles i kommunestyret: 
 
Det skal gjøres en behovsundersøkelse hos brukere (elever og foreldre) og 

helsesøster og at saken utsettes og legges frem for SOK når disse har kommet med 

sine uttalelser. 

 
Saken er også oversendt til Ungdomsrådet for behandling. 
 
 
Behandling: 
 
Ungdomsrådet gir følgende uttalelse: 
 
For elevene vil et tilbud om skolemat være positivt. Mangle glemmer matpakke, 
orker ikke å ta med eller har usunn mat. 
 
Det står ingenting om prisen, om det er gratis eller skal koste noe. For elevene er 
det best å ha et gratis tilbud, slik at også de uten god råd kan få skolemat. 
 
Det står heller ikke noe om hvem som skal lage maten, hva det blir og hvor ofte 
det blir. Ungdomsrådet hadde ønsket en grundigere beskrivelse. 
 
SUR spør også hvor realistisk tilbud om skolemat er når kommunen må skjære 
ned så mye. 
 
 

28/13   Høring – Lovfesting av medvrikningsordning for ungdom 
 

Kommunal- og regionaldepartementet m.fl. har sendt ut et høringsnotat om 
lovfesting av medvirkningsordning for ungdom. 
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I høringsnotatet ber departementet kommuner og fylkeskommuner fortelle oss 
hvilke erfaringer de har med ulike typer ungdomsmedvirkning og hva de mener en 
lovfestet medvirkningsordning for ungdom bør inneholde. De foreslår ingen 
lovbestemmelser, men skisserer kort noen problemstillinger de ønsker 
høringsinstansenes synspunkter på. 
 
Notatet er på ni sider, som gjennomgås i møtet. SUR anbefales å komme med en 
høringsuttalelse. 
 
 
Behandling 
 
Ungdomsrådet gir følgende uttalelse: 
 
Ungdomsråd i hver kommune bør lovfestes. Det er en fin måte for ungdom i 
kommunen å uttrykke sin mening om saker som angår dem. Ungdom bør ha like 
stor rett til å si sin mening som eldre. Elevråd på skoler blir for svake, og har først 
og fremst skolesaker. 
 
Ungdomsrådet bør ha møte-, tale- og forslagsrett i råd og utvalg i kommunen. 
 
Ungdomsråd bør ha vedtaksrett innenfor eget budsjett. Ellers er det avhengig av 
type sak hvem som bør kunne fatte vedtak. 
 
Det er viktig at flest mulig får anledning til å melde seg som kandidater, og delta i 
valg. Ungdomsskolen og videregående bør være stedet for å velge representanter 
for å nå flest mulig. 
 
Valgperioden bør være 2 år, slik at flere får muligheten. 
 

 
29/13   Budsjett 2014 – innspill til formannskapets arbeidsmøte 
 

Formannskapet starter budsjettprosessen fram mot et kommunebudsjett for 2013 
med arbeidsmøte i november. Ordføreren forteller litt om budsjettarbeidet. 
Ungdomsrådet kan deretter diskutere hvilke områder det mener er særlig viktige 
for barn og unge i Storfjord, og sende innspill videre til rådmannen og 
formannskapet. 
 
 
Behandling 

 
Ungdomsrådet vil gi disse foreløpige innspillene til budsjettbehandling: 
 

• Kulturskolen er viktig for fellesskapet i kommunen, med felles konserter 
osv og mange elever. 

• Det er viktig å tenke på fellesskapet i kommunen når budsjettet legges, 
også de svake gruppene som har behov for rus- og psykiatritjenestene. 
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30/13   Skolekutt Nordkjosbotn VGS 
 

Ekstrasak tatt opp i møtet: 
 
 
Behandling 
 
Argumenter fra SUR: 
Nedleggelse av tilbudet ved NVGS vil svekke tilbudet til elever i Storfjord. Det er 
vanskelig å finne gode bosteder i Tromsø. Det er dyrt å bo borte og kan gi 
økonomiske problemer. Det kan føre til høyere frafall når elever ikke kan bo 
hjemme. Det er viktig å gi gode utdanningstilbud i nærmiljøet. 

 
Leder i SUR får fullmakt til å kontakte UR i Lyngen og Balsfjord for å utforme en 
felles uttalelse. 

 
 
 
Møtet hever 14.15 
 
 
 
Susanne Garden (s) 
Vebjørn Vinjar Karvonen (s) 
Elena Stenberg Nilsen (s) 
Tonje Nilsen (s) 
Anne Marte Hansen (s) 
Amalie Venla Mantila Naimak (s) 
R. T. M. A. Fonacier 
 
 
 
Rett avskrift bekreftes 11. november 2013 
 
 
Maria Figenschau 
kulturkonsulent 
 
 
 
 
 
 


